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Vooruit, door de coronacrisis zijn wij als sector voor ouders van kinderen die 

een schoolkeuze moeten maken wellicht iets interessanter geworden. In de 

bouw werken we met de inachtneming van de RIVM-regels gewoon door. 

 

Maar ook de vooruitzichten van de sector zijn goed. We moeten aardig aanpoten om 

het woningtekort op te lossen en ook op het vlak van mobiliteit en duurzaamheid 

hebben we nog veel te doen. 

Tegelijkertijd zal het duidelijk zijn dat de huidige instroom van nieuwkomers in onze 

sector nog onder de maat is. Om alles te kunnen doen wat nodig is, komen we 

handjes tekort. De reflex hierop is tot nog toe altijd hetzelfde geweest. Uit de 

opleidings- en ontwikkelfondsen gaan we weer op de klassieke wijze personeel 

werven en tijdens de open dagen vooral enthousiast te zijn over een opleiding in de 

bouw. We vergeten ons echter de vraag te stellen of we in de kern wel zo’n 

aantrekkelijke branche zijn? En dan laat ik even buiten beschouwing dat het in de 

winterperiode geen sinecure is om in wind, regen en kou op de steiger te staan. 

Hoewel met de toenemende industrialisatie dat werkklimaat wel gaat veranderen. 

Nee, ik heb het over de vraag of we ook arbeidsvoorwaardelijk een leuke bedrijfstak 

zijn om in te werken? Jongeren zijn niet meer alleen gericht op het salaris maar 

vinden ook zaken als zingeving en ontwikkelmogelijkheden binnen een bedrijf 

belangrijk. Als het gaat om het onderwerp flexibele arbeidstijden kunnen we nog 

veel van andere sectoren leren. Wellicht is dit ook wel mede een reden waarom zo 

weinig vrouwen een baan in onze sector ambiëren? En hoe gaan wij als branche om 

met anderstaligen? 
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Het zijn vragen waar wij als bedrijfstak in het algemeen en als bouwonderneming in 

het bijzonder een antwoord op moeten vinden. Kun je je projectteams zo inrichten 

dat men daarin flexibel kan werken? Kun je samen met andere bedrijven 

anderstaligen taalcursussen of bijscholingscursussen geven? Door dit soort vragen 

positief te beantwoorden zorgen we ervoor dat we een aantrekkelijke branche zijn 

om in te werken. 
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